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Sdružení hasičů Čech, Moravy a Slezska 

OSH Blansko 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Blansko 
11. září 2024, zasedací místnost OSH a MP Blansko od 17:00 hod 

 
Přítomní: 

Milan Vykydal, Michal Kobylka, Martin Janíček, Ladislav Kantor, Pavol Herda, Tereza 
Tesařová, Zdeněk Kakáč, Jaroslav Ondráček, Laura Novotná, Ladislav Valenta, Marek Vala, 
Radek Ošlejšek, František Kuchař 

Nepřítomni: 

Jindřich Kocour, Roman Bárta, Zdeněk Učeň, Martin Čapka. 

Program: 

1. Zahájení 
2. Došlá pošta 
3. Vyznamenání 
4. Informace jednotlivých OOR 
5. Zpráva OKRR 
6. Zpráva aktivu ZH 
7. Různé, diskuse 
8. Závěr 

K jednotlivým bodům: 

ad. 1 

Zasedání Výkonného výboru OSH Blansko zahájil Milan Vykydal. Přivítal přítomné, stanovil 
zapisovatele Zdeňka Kakáče a ověřovatele zápisu Ladislava Kantora a Radka Ošlejška. 

ad. 2 

Z došlé pošty byly důležité následující informace: 
- povinnost registrace požárního sportu okresu Blansko – zajistí Tereza Tesařová, 
- poděkování za účast praporů na „Modlitbě za vlast“ 4.7.2024 v katedrále Velehrad. 

ad. 3 

VV schvaluje navržená vyznamenání u příležitosti výročí založení SDH Borotín, SDH Boskovice II, 
SDH Sudice a SDH Kořenec. 
VV navrhuje udělení čestného titulu „Zasloužilý hasič“ pro Františka Kuchaře z SDH Jestřebí. 
Podklady připraví Milan Vykydal. 
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ad. 4 

Informace z jednání a činnosti OOR: 

1. Rada represe a sportu (Michal Kobylka) – hodnotil okresní kolo PS uspořádané 22.6.2024 
v Bořitově a krajské kolo PS konané 20.7.2024 v Přísnoticích. V krajském kole okres Blansko 
výborně reprezentovali hasiči ze Senetářova – muži obsadili 2. místo, ženy zvítězily a postupují 
na MČR v Olomouci. Družstvo žen ze Senetářova na MČR obsadilo 7. místo. Členové VV OSH 
Blansko se podíleli na práci technické čety, technickém zabezpečení a zpracování výsledků na 
krajském kole TFA, pořádaného 24.8.2024 v prostorech Stavební fakulty VUT Brno. Na stejném 
místě se bude 12.10.2024 konat mistrovství ČR TFA. Pro přípravu a práci v technické četě je 
nutné zajistit dostatečný počet dobrovolníků. Výzvu na jednotlivé SDH pošle kancelář OSH 
Blansko. Dálková doprava vody z Moravy do Čech pomocí stříkaček PS8 je, z důvodu předpovědi 
záplav, přesunuta na sobotu 5.10.2024.  Michal Kobylka kritizoval malou účast soutěžních 
družstev z jednotlivých okrsků. Malá účast způsobí menší dotace na pořádání soutěže. Je potřebné 
zabývat se příčinami malé účasti na okresním kole PS. Téma se musí projednat na setkání starostů 
okrsků. Pořádání soutěže na stadiónu ASK Blansko je nutné nejprve projednat se zástupci 
atletického oddílu ASK a pak teprve žádat vedení města Blanska. 

2. Rada prevence (Ladislav Kantor) – od posledního zasedání VV neorganizovala OORP žádnou 
činnost. Zástupci rady navštívili exkurzi v brněnském divadle Reduta, kterou pořádala krajská 
rada prevence. Exkurze byla zaměřena na technické vybavení, požární prevenci a připravenost 
pro zásah hasičů v historické budově divadla. 

3. Rada historie (Pavol Herda) – informoval o své účasti v přípravném týmu dálkové přepravy vody 
stříkačkami PS8. Pozval na setkání hasičských historiků v Černovicích. Pokračuje ve svém úsilí 
zbudovat hasičské muzeum v objektu farního skladu Benešov. Krajská rada historie a muzejnictví 
připravuje na rok 2025 setkání historiků nebo hasičský den. 

4. Rada mládeže (Tereza Tesařová) – informovala o průběhu MČR dorostu konané 29.6. - 1.7. 2024. 
Okres Blansko na mistrovství reprezentovalo družstvo dorostenců z SDH Senetářov, družstvo 
dorostenek z SDH Velké Opatovice a za jednotlivce v kategorii mladších dorostenek Alena 
Sotolářová z SDH Němčice. Dorostenci ze Senetářova obsadili 7. místo a dorostenky z Velkých 
Opatovic 10. místo. Alena Sotolářová suverénně vyhrála obě disciplíny a stala se mistryní ČR. 
V disciplíně 100m s PHP dvakrát překonala národní rekord. Rada mládeže připravuje soustředění 
vedoucích mladých hasičů, které se uskuteční 21. a 22. října 2024 v Ostrově u Macochy. Okresní 
kolo ZHVB se uskuteční 5.10.2024 v Senetářově. Novinkou v pravidlech je nemožnost startu 
závodníka ve dvou postupových kategoriích. Na okresní soutěži budou zařazeny dvě nepostupové 
kategorie – přípravka a jednotlivci dorostenci. To znamená, že je možná účast závodníků v jedné 
postupové a jedné nepostupové kategorii (přípravka + mladší žáci nebo starší žáci + jednotlivec 
dorostu). Krajské kolo ZHVB se bude konat v Senetářově 19.10.2024. Po zkušenostech 
z loňského krajského kola ZHVB se rada mládeže rozhodla, že start a cíl včetně velkoplošné 
časomíry zajistí dvojice Jarka Nejezchlebová plus Zdeněk Kakáč. Dále bude na každém stanovišti 
rozhodčí nebo pomocný rozhodčí dodaný OORM OSH Blansko. 

ad. 5 

Zprávu o činnosti OKRR přednesl předseda František Kuchař. Účetní a fyzická kontrola hospodaření 
proběhla 24. července 2024 za účasti vedoucí kanceláře OSH Laury Novotné. Závěr kontroly je bez 
závad. Kontrola dokladů proběhla s jednou připomínkou: každý doklad v účetnictví musí podepsat 
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statutární zástupce OSH – starosta Milan Vykydal. Dále rada provedla kontrolu autoprovozu OSH 
Blansko. Dodávka VW Transporter ujela za kontrolované období 780 km se spotřebou 115 l nafty tj. 
průměrná spotřeba 14,74 l/100km. Osobní automobil Škoda FABIA ujel 3421 km při spotřebě 213 l 
benzínu tj. průměrná spotřeba 6,57l/100km. 

ad. 6 

Zprávu aktivu ZH přednesl Ladislav Valenta. Od posledního zasedání VV OSH byla organizována 
pouze jedna akce. V červenci se zasloužilí hasiči zúčastnili ozdravného pobytu v Jánských Koupelích. 

ad. 7 

- VV OSH zajistí přípravu setkání starostů okrsků na 20.11.2024 (náhradní termín 27.11.2024) 
v Doubravici nad Svitavou. 

- VV OSH plánuje shromáždění představitelů SDH okresu Blansko v Černovicích na 22.3.2024 
(náhradní termín 29.3.2024). 

- Zdeněk Kakáč informoval, že ing. Miroslav Kolář z SDH Obůrka přislíbil převzetí činnosti 
správce skladu materiálu OSH Blansko. 

- Zdeněk Kakáč předložil nabídku na DTP přípravu a tisk knihy o dobrovolných hasičích okrasu 
Blansko. Předpokládá se kniha formátu A4 v pevných deskách se 160 stranami na křídovém 
papíru. Nabídnutá celková cena činí 154 200 Kč při nákladu 300 ks nebo 176 500 Kč při 
nákladu 500 ks. Kompletní nabídka je přílohou tohoto zápisu. Na knize se musí začít pracovat 
nejpozději v listopadu 2024 tak, aby byla připravena k výrobě v 1. kvartálu 2025. Je třeba 
zvážit a oslovit případné sponzory. 

- Milan Vykydal informoval, že byl osloven a kooptován do správní rady Nadace pro podporu 
hasičského hnutí v České republice. Nadace vznikla v 90. letech za účelem finanční podpory 
areálu SH ČMS v Přibyslavi. Nadace v současné době hospodaří s finančními prostředky 
v několika fondech a každoročně podporuje hasičské hnutí částkou přibližně 1 milion Kč. 
První řádný sjezd SH ČMS, který se konal r. 1995 v Českých Budějovicích doporučil posílat 
„Nadaci“ příspěvek ve výši 1,- až 5,- Kč. K této výzvě se zatím připojili hasiči ze 64 OSH. 
Milan Vykydal navrhl posílat příspěvek 1,- Kč/člena z prostředků OSH Blansko. 

- Laura Novotná informovala, že kvůli soutěžím v daném termínu a nezajištění místa konání 
odvolala termín školení hospodářů SDH. Náhradní termín je možný v lednu – únoru 2025. 

- Dále požádala VV OSH o schválení vyplacení dotace Zelená Evropa z hlavní pokladny OSH 
Blansko z důvodu účtování SDH Kořenec jen formou pokladních dokladů. Vyplacení dotací 
je dáno převodem na účet sborů. VV OSH Blansko vyplacení dotace schválil. 

ad. 8 

Zasedání Výkonného výboru OSH Blansko ukončil Milan Vykydal v 17:50 hodin. 

Zápis vypracoval:  

Zdeněk Kakáč 

Ověření zápisu: 
 
 
  Radek Ošlejšek     Ladislav Kantor 


